
Protok6l Nr 73/16
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 20 grudnia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antonr JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czton kowie Zarzqdu : t_ukasz Bog ucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

orazi Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wiqckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydz, Oswiaty i Promocji
Stanislaw Smater - nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia.
5. Rozpatrzenie wnioskow do projektow uchwat i innych materiatow na XVlll sesjq Rady

Powiatu Minskiego.
6. Podjgcie uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej projektu ,,Programu ochrony

Srodowiska wrazz koncepcjq sanitacji Gminy Mrozy na lata 2017-2020 z perspektywq
na lata 2021-2024'.

7. Podjqcie uchwaty w sprawie ogloszenia przetargu na sprzedaz niezabudowanej
nieruchomosci poloznej w Nowych Groszkach.

B Podjqcie uchwaly w sprawie przyznania nagrod sporlowych dla zawodnikow
i trenerow.

9. Sprawy oSwiatowe.
10. Podjgcie uchwaly w sprawie centralizacji rozliczen podatku od towarow i ustug

w Powiecie Minskim.
11 Podjqcie uchwaty w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2016 rok.
'12 Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Samodzielnego

Publicznego Zespoiu Opieki Zdrowotnej w Minsku Maz
13. Sprawy ro2ne.
14 Przyjqcie protokolow posiedzen w dniu 5 grudnia i 6 grudnia 2016 r.
1 5. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Janf arczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, do ktorego

zaproponowal wprowadzic jako pkt 12 - Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia



upowaznienia dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej
w Minsku Mazowieckim. Z powyZszq zmianq porzqdek zostal przyjqty jednogfosnie
(nieobecny p L Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowat o nastqpujqcych sprawacn:

- umorzone zostato postgpowanie dotyczqce wlamania na serwer'!/ Starostwa, nie
wykryto sprawcow,
- Minister Rozwoju i Finansow wyznaczyl nowq
wniosku w sprawie zwrotu nienaleznie pobranej
2010 r. (kwota 935.573 zt),

datg (9 01 .2017 r.) rozpatrzenia
czgsci subwencji oswiatowej za

- podpisana zostaNa umowa z Wojewodq Mazowieckim na dotacjq w kwocie
4 980.000 zl na pawilon w SPZOZ,
- podpisane zostaly dwie umowy z PFRON na dofinansowanie wind: w ZS Nr 1 kwota
32.800 zl i w ZSE kwota 31.200 zl, termin realizacji zadan uptywa z koncem kwietnia
2017 r.

- odbyl sig Konwent Wojtow i Burmistrzow Powiatu Minskiego (gtowny temat kwestie
dot wspolpracy z WFOS|GW),
- w powiecie minskim goScita delegacja z biatoruskiego Rejonu Oszmianskiego,
- w dniu 16 grudnia 2016 t. w Starostwie przebywali z wizytq przedstawiciele
Ukrainskiej Sluzby Geodezyjnej, Kartograficznej i Katastru,
- odbylo siq spotkanie z dyrekcjq Samodzielnego Specjalistycznego Zespotu Zakladow
Opieki Zdrowotnej w Rudce,
- uczestniczyl w jubileuszu 600-lecia Katuszyna, jubileuszu 55-lecia Zespolu Szkol
Specjalnych w lgnacowie,
- zakonczony zostal projekt ,,Wektor na samodzielnosc" realizowany przez PSDS
w Minsku Maz.
- odbyl siq finat XVI edycji Konkursu Ekologicznego (170 uczestnikow), przy udziale
Prezesa Zarzqdu WFOSiGW - Aftura Dqbrowskiego,
- odbylo siq posiedzenie Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku, na ktorym m.in.
opiniowano projekt budzetu powiatu na2017 r.w czgsci dot. bezpieczenstwa,
- odbylo sig posiedzenie Rady Rynku Pracy,
- odbyto siq spotkanie w PKP PLK w sprawie budowy tunelu w ul, Sosnkowskiego,
nie ma ze strony PKP deklaracji wspotfinansowanla,
- przedstawiciele Banku Swiatowego wizytowali sPZoz w Minsku Maz.

Ad.4
Z-ca dyrektora SPZOZ - Czestaw Mazek powiedziat, ze roboty na pawilonie

zostaty zakonczone, usuwane sq drobne usterki, ktore komisja odbiorowa wskazala
podczas przeglqdu obiektu. Wyjasnil, ze inwestycja przeszla pozylywnie wszystkie
odbiory.
P. Czeslaw Mazek powiedzial,2ew dniu 16 grudnia br. trwaly prace przy stacji trafo
realizowane pzez PGE itemat prqdu lestzabezpieczony w pelnym zakresie. Wyjasnil,
ze oddzielnie zlecany byt montaz ups-ow.
Dodal, 2e od strony formalno-prawnej obiekt ma dokumenty, ale w tej chwili jest
problem dotyczqcy rozliczenia tej inwestycji. Podpisana zostala umowa dotacji
z wojewodE, a w terminie do 22 grudnia br. nalezy zlo2yc informacjg, ze obiekt jest
wykonany tak jak przedstawiono to we wniosku. Po zlo2eniu tej informacji, w terminie
do 28 grudnia br. otrzymamy dotacjg w kwocie 4.980.000 zN i po otrzymaniu srodkow



mamy 15 dni na rozliczenie i udowodnienie, ze w pelnym zakresie jestesmy w stanie
jqwykorzystac. Pozniejjest kolejny termin 21 dni na calosciowe rozliczente.
P. Czeslaw Mazek powiedzial,2e na dzien dzisiejszy zaplacone sq faktury na kwotq
4.313.218,77 zl i oczekujemy na koncowq fakturq. Po podliczeniu wszystkich bran2
okazalo siq, ze kontrakt bgdzie ni2szy ni2 zakladano o kwotg 149.146,44 zl brutto
(szczegolny wptyw na to ma branZa elektryczna i budowlana). Wartosc calkowita
zadania to kwota 11,846.850,20 zl.

Starosta - Antoni Janf arczynski zwrocil siq z pytaniem co siq dzieje w sprawie
naprawy dachu na pawilonie.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e byla wyznaczona pienrvsza rozprawa, jednak ze
wzglgdu na chorobg pelnomocnika szpitala zmieniony zostal termin rozprawy.
Nastqpnie p. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e w przychodni wszystkie pracy zostaly
zakonczone, dostarczone zostalo wyposazenie meblowe. Wartosc robot budowlanvch
zwiqkszyla siq o 13.860,05 zl i wynosi i ,262.310,05 zl.

Kolejno dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski odniosl sig kwestii zwiqzanych
z bieZqcym funkcjonowaniem SPZOZ, Wyjasnit, ze kontrakt na podstawowq opiekg
zdrowotnq i na lecznictwo ambulatoryjne zostal podpisany, natomiast nie podpisany
zostal )eszcze kontrakt na lecznictwo szpitalne, gdyz nie zgadzamy siQ na
przedstawione propozycje na poziomie I polrocza ubiegtego roku. Wyjasnit, 2e
zmieniono wycenQ optaty ryczaftowej za SOR, kwota na I potrocze wyzsza
o 600.000 zl. Poinformowal, 2e zlo2ony zostanie wniosek o przedlu2enie negocjacji do
30 grudnia
P. Aftur Wigckowski powiedzial, 2e proponuje , 2eby zwiqkszyc kontrakt na I polrocze
na Oddziat wewnqtrzny i Oddzial chirurgiczny. Ponadto powiedzial, 2e trwajq
negocjacje z lekarzami kontraktowymi i wielu z nich pozostalo na dotychczasowych
stawkach. Problem pozostaf jeszcze na Oddziale neonatologicznym i w Przychodni w
Poswigtnem.

P. Piotr Wieczorek zwrocll siq z pytaniem, czy jest zatrudniony lekarz meoycyny
sportowej.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e nie ma jeszcze lekarza medycyny sportowej, ale
wzmacniana jest medycyna pracy. Dodat, ze chce, aby lekarze z Oddzialu
chirurgicznego przejgli czgsc obowiqzkow poradni chirurgicznej.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki zwrocil siq z pytaniem, czy sq jakies sygnaty
z NFZ, 2e zaplacq za nadwykonania.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze NFZ stoi na stanowisku, ze nie placq nadwykonan.
Dodal, 2e zlo2one zostaly pozwy o zaplatg nadwykon an za poprzednie lata.

P. Marek Pachnik zwrocil sig z pytaniem, kiedy w nowym pawilonie bqdzie
przyjqty pierwszy pacjent.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze uroczyste otwarcie pawilonu planowane jest na
potowg stycznia 2017 r., a pierwsze zabiegi najprawdopodobniej odbgdq sig w lutym.

P. t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem, czy sqjakies nowe informacje na
temat mozliwo6ci wykonania parkingu przy szpitalu.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze procedura zwiqzana z uchwaleniem miejscowego
plan u zagospod arowa n ia przestrzen nego zostala u ruchomiona.

P. Marek Pachnik zwrocil uwage na potrzebq zadbania o otoczenie szpitala t1

wykonanie ogrodzenia, parkingu.
P. Arlur Wigckowski powiedzial,
calosciowv.

2e do tego tematu naleZy podejSc w sposob

P. t-ukasz Bogucki zwrocil siq o dorazne rozwiqzanie problemu dotyczqcego
przejScia z parkingu na teren szpitala (zniwelowanie uskoku).



Z-ca dyrektora Czeslaw Mazek zwrocrl sig z proSbq o przesunigcie terminu
rozliczenia ze Starostwem z 20 grudnia, na pozniejszy termin.
Starosta powiedzial,2e nale2y zlozye wniosek w tym zakresie.
Nastgpnie Starosta zwrocil siq z pytaniem, na ile jestesmy przygotowani na sytuacjg,
aby w nowym roku zloZyc ponowny wniosek o Srodki z rezetwy subwencji ogolnej
budzetu panstwa.
P. Czeslaw Mazek powiedziat, ze jestesmy przygotowani w zakresie modernizacji
3 poziomow od klatki schodowej Oddzialu pediatrycznego, Oddziatu polozniczego
i Oddziatu chirurgicznego. Szacowany koszt to kwota ok. 5,5 mln zl. Dodal, ze nale2v
miec rownieZ na uwadze przychodniq.

Ad. 5
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e Zadna komisja nie zglosila

uwag do material6w na sesjq. WyjaSnit, 2e w zwiqzku z lym, 2e zgloszono kolejne
przystanki na sesji podjgta zostanie uchwala zmieniajqca uchwaNq w sprawte
okreslenia przystankow komunikacyjnych, ktorych wta6cicielem lub zarzqdzajqcym
jest Powiat Minski oraz watunkow i zasad korzystania z tych przystankow, a dopiero
na kolejne sesji przyjgty zostanie tekst jednolity
Nastgpnie Skarbnik Powiatu powiedziala,2e w zakresie zmian w budzecie na 2016 r.
zachodzi potrzeba wprowadzenia zadania dot. zakupu szafy chlodniczej w ZS Nr 1

w Minsku Maz. (kwota 4.300 zl) oraz nale|y wprowadzic kwotq dotyczqcq zadania
inwestycyjnego w SPZOZizabezpieczyc Srodkinaprzylqczado pawilonu iprzychodni
w kwocie ok. 45.000 zt.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na dofinansowanie na przylqcza dla szpitala
i przychodni w ramach dotacii.

Ad. 6
Naczelnik Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa - Stanistaw Smater powiedzial, ze

wojt Gminy Siennicy wystqpil o wyraZenie opinii nt. projektu ,,Programu ochrony
Srodowiskawraz z koncepcjq sanitacji Gminy Mrozy na lata 2017-2020 z perspektywq
na lata 2021-2024". Wyjasnit, ze projekt zostal przeanalizowany przez pracownikow
Wydzialu iwszelkie zgloszone uwagi zostaly na biezqco poprawione. Dodal, ze projekt
zostal opracowany zgodnie z wymogami art. 17 ustawy Prawo ochrony srodowiska.
Kolejno odczytal projekt uchwaly w sprawie wyrazenia opinii dotyczqcej projektu
,,Programu ochrony Srodowiska wraz z koncepcjq sanitacji Gminy Mrozy na lata 2017-
2020 z perspektywq na lata 2021-2024"', przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednogloSnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 460/16 w sprawie wyra2enia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu ochrony Srodowiska wraz z koncepcjq sanitacji
Gminy Mrozy na lata 2017-2020 z perspektywq na lata 2021-2024,,.

Ad.7
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

przedstawit projekt uchwaly w sprawie ogloszenia przetargu na sprzeda2
niezabudowanej nieruchomo6ci potozonej w Nowych Groszkach Wyjasnil, 2e chodzi
o dzialkq o powierzchni 0,039'1 ha, a cena wywolawcza ustalona zostala na 9.000 zt.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednogtosnie.



ZarzEd Powiatu podjqN uchwalg Nr 461/16 w sprawie ogNoszenia przetargu
na sprzed a2 niezabudowanej n ieruchomo6ci polozonej w Nowych G roszkach.

Ad. 8
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, Ze

wplynqlo 30 wnioskow o przyznanie nagrod sportowych (w tym
27 dla zawodnikow i 3 trenerow), a wnioskowato 6 klubow sportowych.
Po analizie zNo2onych wnioskow Wyd/al zaproponowat nie przyznac nagrod
sportowych 2 zawodniczkom Gminnego Klubu Sportowego ,,DIAGRAM,' w Minsku
Mazowieckim.

Wydzial zaproponowal przyznac nagrody za osiqgnigcie wysokich wynikow
sportowych nastgpujqcym zawod n ikom.
- Natalii Cecotce zawodniczce Minskiego Klubu Sportowego Taekwon-do
w Minsku Mazowieckim w wysokosci 500 zt,
- Cezaremu Gqsiorowi - zawodnikowi Minskiego Klubu Sporlowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysokosci 500 zl,
- Jakubowi Hamerskiemu - zawodnikowi Minskiego Klubu Sporlowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysokoSci 400 zl,
- Cezaremu Jackowskiemu - zawodnikowi Minskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-
do" w Minsku Mazowieckim w wysokosci 500 zl,
- Robertowi Kaczmarskiemu - zawodnikowi Miejskiego Klubu Sporlowego ,,Mazovia"
Minsk Mazowiecki w wysoko6ci 400 zl,
- Julii Kawce zawodniczce Minskiego Klubu sportowego ,,Taekwon-do,,
w Minsku Mazowieckim w wysokoSci 800 zl,
- Helenie Kgdziorze - zawodniczce, Mihskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysokoSci 500 zl,
- t-ukaszowi Kosobudzkiemu - zawodnikowi Miejskiego Klubu Sportowego ,,Mazovia"
Minsk Mazowiecki w wysokoSci 500 zf,
- Marcie Krajewskiej - zawodniczce Minskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysoko6ci 1.000 zl,
- Karolinie t-uniewskiej - zawodniczce Minskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysokosci 500 zl,
- Patrykowi Matejakowi - zawodnikowi Minskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysoko6ci 300 zl,
- Michalinie Mikulskiej - zawodniczce Minskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysokoSci 1.200 zl,
- Karolowi Misier iewiczowi zawodnikowi Minskiego Klubu Sportowego
,,Taekwon-do" w Minsku Mazowieckim w wysoko6ci 4OO zl,
- Piotrowi Mudantowi - zawodnikowi Minskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-do"
w Minsku Mazowieckim w wysokoSci 300 zl,
- Poli Parol zawodniczce Minskiego Towarzystwa Szachowego w Minsku
Mazowieckim w wvsokosci 400 zl,
- Aleksandrze Polkowskiej - zawodniczce l)czniowskiego Klubu
,,Kontra" w Minsku Mazowiecki w wysokosci 400 zl,

Sportowego Judo

- Marcie Stangret - zawodniczce Miejskiego Klubu Sportowego ,,Mazovia" Minsk
Mazowiecki w wysokoSci 500 zl,
- Zuzannie Szewczyk - zawodniczce Uczniowskiego Mlodziezowego Akrobatycznego
Klubu Sportowego SP-26 w Warszawie w wysokosci 300 zf,



- Oliwii Urbanowskiej - zawodniczce Minskiego Klubu Sporlowego ,,Taekwon-do"
w Mir'rsku Mazowieckim w wysokosci 300 zl,
- Mateuszowi Zgodce - zawodnikowi Miriskiego Klubu Sportowego ,,Taekwon-do"
w Mihsku Mazowieckim w wysokoSci bOO zt.

Ponadto Wydziat zaproponowal przyznac nagrody trenerom wyrozniajqcym siQ
osiqgnigciami w dziatalno6ci sporlowej i szkoleniowej:

- Tadeuszowi Kosobudzkiemu - trenerowi Miejskiego Klubu Sporlowego ,,Mazovia"
Mirisk Mazowiecki w wvsokosci 700 zt.
- Jackowi.t-uniewskiemu - trenerowi Miriskiego Klubu
w Minsku Mazowieckim w wysokoSci 900 zl,
- Zdzislawowi Wiqckowi - trenerowi Uczniowskiego Klubu
w Mirisku Mazowieckim w wvsokosci 500 zl

Sportowego,,Taekwon-do"

Sportowego Judo,,Kontra"

r rqtn io

Nastgpnie p. Emilia Piotrkowicz przedstawita projekt uchwaty w sprawie przyznania
nagrod sportowych dla zawodnikow i trenerow; przeprowadzono gtosowanie, w ktorym
za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednogtosnie,

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 462/16 w sprawie przyznania nagr6d
sportowych dla zawodnik6w i trenerow.

Ad" 9

Naczelnik Emilia Piotrkowicz powiedziata, Ze dyrektor ZSA Matgorzata
Podstawka zlozyla wniosek z prosbq o wyrazenie zgody na podpisanie umowy
z mecenasem Jakubem Jakubowskim w zakresie obstugi prawnej, prowadzenia spraw
sqdowych, przygotowywania projektow pism i umow, biezqcego doradztwa, rowniez
w okresie ruchow kadrowych, opiniowania.Zaproponowala, ze umowa bytaby na okres
od 1 grudnia2016 r. do 30 listopada2017 r., a wynagrodzenie ryczaitowe 2.460 zl.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na zatrudnienie mecenasa Jakuba
Jakubowskiego,
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, ze sytuacja w ZSA jest laka, Ze wrocila
do pracy p. , ktora odmawia wykonywania pracy jako nauczyciel,
twierdzi, ze jest dyrektorem i nie prowadzi Zadnych lekcji. Dodal, ze codziennie
p, Malgorzata Podstawka w obecnosci zastqpcow dyrektora informuje p.
jaki ma plan pracy na dany dzieri.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e poinformowara p.
a nastgpnie przekazala rowniez informacjQ na pismie o aktualnym stanie prawnym
(bo podwa2a decyzyjnoSc p. Podstawki), ze stuzbowo podlega dyrektor Matgorzacie
Podstawce i prosi o respektowanie obecnego stanu faktycznego i wykonywania jako
nauczyciel obowiqzkow wynikajqcych z art.. 6 Karty Nauczyciela.
P. Emilia Piotrkowicz odczytala pismo, jakie wptynglo od Rady Rodzicow,

Ustalono, 2e sprawa funkcjonowania ZSA bgdzie poruszona na kolejnym
posiedzeniu Zarzadu.



Ad. 10

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e z dniem 1 pa2dziernika br.
weszly w zycie przepisy dotyczqce modelu rozliczania podatku VAT i z dniem
1 stycznia 2017 r. wprowadza sig w zycie wspolne rozliczenie podatku od towarow
i uslug obejmujqce jednostki budzetowe powiatu minskiego. Dodala, 2e wylqczeniu
podlegajq Powiatowy Urzqd Pracy, Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego
i Komenda Powiatowa Pahstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Maz.
Nastqpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie centralizacji rozliczen podatku od
towarow i uslug w Powiecie Mir'rskim. Kolejno przeprowadzono glosowanie, w ktorym
za podjgciem uchwaty cztonkowie Zarzqdu gtosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczyriski - za podjgciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaiy,
- Czlonek Zarzqdu - Lukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie byto,

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 463/16 w sprawie centralizacji rozliczen
podatku od towarow i uslug w Powiecie Minskim.

Ad.11
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej
i dotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mirlsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol Nr 1 w Mihsku Maz.
- Zespolu Szkol im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.
- Centrum KsztatceniaZawodowego iUstawicznego w Minsku Maz.
- Zespotu Szkol Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku,
- Domu Dziecka w Falbogach,
- Domu Pomocy Spotecznej w Katach,
- Domu Pomocy Spolecznej Sw. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku Maz.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastgpujqco:
- Starosta - Antoni JanTarczyrlski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaly,



- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik -za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie byto.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 464/16 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. 12
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawit projekt uchwaly w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki
Zdrowotnej w Mirisku Mazowieckim. Wyjasnil, 2e chodzi o zlohenie informacji
z wykonania projektu w zakresie budowy pawilonu oraz poswiadczania za zgodnosc
z oryginalem dokument6w do wniosku o rozliczenie koncowe dotacji udzielonej na
dofinansowanie tego projektu.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jednoglosnie.

ZarzEd Powiatu podjql uchwatq Nr 465116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Samodzielnego Publicznego Zespolu Opieki
Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.

Ad. 13
Ustalono, ze kolejne posiedzenia Zarzqdu odbgdq sig 29 grudnia br. o godz.

9.00 i 2 stycznia 2017 r o godz. 9 00
Starosta - Antoni Jan f arczynski zaproponowal, aby wystqpic do Burmistrza Miasta
Minsk Mazowiecki o podjqcie inicjatywy uchwalodawczej w celu nazwania ronda
w ul. Przemyslowej imieniem sw. Jana Pawta ll.

Kolejno Starosta odczytal pismo Burmistrza Katuszyna dotyczqce wyrazenia
zgody na dowoz dzieci z gminy Kaluszyn do Zespotu Szkol Specjalnych w lgnacowie
od 1 stycznia 2017 r. do 31 grudnia 2017 r

Skarbnik Powiatu powiedziala, Ze dowozenie dzieci do szkolv nie nalezv do
zadan powiatu.
Ustalono, 2e Zarzqd powroci do tego tematu.

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osinski
powiedzial, 2e budzecie na ten rok pozostala )eszcze kwota 1O.OOO zl
z przeznaczeniem na odszkodowania za grunty zajqte pod drogi. W zwiqzku ztym, 2e
wptyngty dwa wnioski osob, ktore oddaty w skutek podzialu czQsc swoich dzialek
zaproponowat przeprowadzenie negocjacji z tymi osobami.

Zarzqd Powiatu udzielit upowaznienia do przeprowadzenia negocjacji
wicestaroscie-Krzysztofowi Plochockiemu i p. Wojciechowi osinskiem u.

Nastqpnie p. Wojciech Osinski powiedzial, ze w dniu 10 pa2dziernika br.
wplynqlo pismo PROFESS Zarzqdzanie Nieruchomosciami, informujqce, 2e
Wspolnota Mieszkaniowa,,Centn)m" z uwagi na przepisy Prawa budowlanego zostala
zmuszona do zlikwidowania smietnika i proponuje umiejscowienie wspolnej wiaty
Smietnikowej na dzialce nr 187812 (wspolnie z przychodniq lekarskq).
Dodal, ze dyrektor SPZOZ w przeslanym pismie wyjasnil, ze obecnie nie molna
wyrazic zgody na budowq wspolnej wiaty smietnikowej, poniewa2 do konca 2017 r.
teren zewnglrzny bgdzie wykorzystywany na skladowanie materiatow budowlanvch



potrzebnych do remontu przychodni lekarskiej. Po zakonczeniu remontu bgdzie molna
przystqpic do ewentualnych rozmow w tym zakresie.

Zarzqd Powiatu przychylit sig do stanowiska dyrektora SpZOZ.
Starosta odczytal pismo zlolone przez Biuro Uslug Inzynierskich Barttomiej

Maletka w imieniu inwestora Miasta Minsk Mazowiecki w zakresie wydania opinii na
podstawie z art. 1'1b ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczegolnych zasadach
przygotowania i realizaqi inwestycji w zakresie drog publicznych, w zakresie
,,Rozbudowy ul. Osiedlowej w Minsku Mazowieckim".

Starosta wyjaSnil, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowaf powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal przedlozone materialy dot.
,,Rozbudowy ul. Osiedlowej w Mirisku Mazowieckim".

Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki powiedzial, 2e wplynqto
pismo Przedsigbiorstwa Energetyki Cieplnej informujqce, ze podczas prac dozorowych
okazalo siq, ze trzy kominy w ZS Nr 1 majq uchybienia i zaszla koniecznoSc wvkonania
niezbqdnych napraw opiewajqcych na lqcznq kwotq 11.000 zl.

wyjasnil, ze PEC przedstawilo propozyciq rozwiqzania tej kwestii
- '1 wariant - PEC wystqpi o aneksowania umowy i zejscie ze stawek dzierZawv
z kwoty 770 zl +VAT do kwoty '1 zl +VAT,

- 2 wariant - PEC wystqpi o aneksowanie dwoch umow i obnizenie stawek dzieraawv
o 50% z obu umow.

P. Wincenty Bartnicki powiedzial,2e dyrekcja ZS Nr 1 w Minsku Maz. przychylila siq
do drugiej propozycji.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie wyrazil zgodg na wariant drugi dotyczqcy
aneksowania dwoch umow iobnizenia o 50% stawek z obvdwu umow dzierZawv.

Ad.14
Protokoly posiedzen w dniach 5 grudnia i 6 grudnia 2016 r. zostaly przyjqte.

Ad.15
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicesta rost a - Krzy sztof P{ochocki

Czlon kowie Zarzqdu'. t_u kasz Bog ucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


